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odpowiedzi 

Interpelujący radny: Bogusław Dobkowski 

Radny, nawiązując do odpowiedzi w sprawie priorytetowych zadań, które powinny być ujęte w planie 

inwestycji na 2017 rok, ponowił interpelację dotyczącą stanu technicznego i obciążenia ruchem ulicy 
Norwida – zwrócił się o wykonanie prac mających na celu obniżenie wystających studzienek i 

uzyskanie właściwego profilu drogi. Ponowił również kwestię złego stanu chodników miejskich i 
zawnioskował o podjęcie tego tematu w projekcie budżetu na przyszły rok. 

Radny przypomniał także sprawę dokończenia modernizacji ulicy Zaborowskiej, ponieważ jest duża 

presja społeczna, co było widoczne podczas konsultacji dokumentacji technicznej tej ulicy. Wyraził 
zdanie, że ta ulica również powinna się znaleźć w projekcie budżetu, w planie inwestycji na przyszły 

rok, podobnie jak ulica Legionów. 
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